
OBEC ŠKVOŘETICE 

 

Zápis z 9. zasedání zastupitelstva obce Škvořetice konaného 
dne 18.07.2019 

 
 

Přítomni: Chlanda Jaroslav, Josef  Hora, Vojtěch Rosina, Kateřina Schaffarzová, Josef 

Ředina, Petr Šavrda, Jiří Hrouda 

 

Omluveni: František Kraml (lázně – buď mu přáno, Anton Murárik – ve službě a ve zbrani) 

 

Přítomní občané:  

                                                                       

Přítomno : 7 členů ( z celkového počtu 9 členů ZO), zasedání je usnášeníschopné 

 

Zasedání zastupitelstva obce Škvořetice bylo zahájeno v 19.09 hodin starostou  obce 

Jaroslavem Chlandou.  Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zák.č. 

128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon“). 

Informace o místě, době a navrženém programu připravovaného zasedání zastupitelstva podle 

§ 93 odst. 1 zákona byla na úřední desce obce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu 

nejméně 7 dní. 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání zastupitelstva 

3. Kontrola usnesení z minulého zasedání zastupitelstva 

4. Zpráva o průběhu stavby ČOV, vodovodu a kanalizace 

5. Zpráva o hospodaření v obecních lesích 

6. Seznámení s rozpočtovým opatřením 6/2019 

7. Diskuse 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Kačka Schaffarzová, Petr Šavrda 

Zapisovatel zápisu: V. Rosina - ZO souhlasí 

 

ad 1/ 

Starosta Jaroslav Chlanda zahájil zasedání, přivítal přítomné, seznámil je s programem a 

rozšířením programu o bod žádosti pí. Vošahlíkové o připojení stavebního pozemku na obecní 

komunikaci. 

 

Hlasování: Pro: 7, proti:0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 42/2019 bylo schváleno 

 



Schválení programu bylo jednomyslně přijato ZO. 

 

Ad3/ Kontrola unesení z minulého zasedání zastupitelstva. 

Kontrola byla provedena bez výhrad.  

 

ad 4/ Zpráva o průběhu stavby ČOV, vodovodu a kanalizace 

 

Stavba v současnosti podle stanoveného plánu bez větších technických komplikaci s menším 

časovým zdržením. V součanosti se jedná o stanovení termínu možnosti napojení domácností 

na kanalizaci občanů obce.  

 

 

ad 5/ Zpráva o hospodaření v obecních lesích 

 

Jiří Hrouda obeznámil ZO o současné situaci v obecních lesích. Situace se bohužel nelepší. 

Těžba pokračuje dále . Po konzultaci s p. Plechatým došlo k dohodě, že harvestor dotěží 

zbytek lesa. Zásadní je udržet poslední smrkovou výsadbu uprostřed Pahorku a to pomocí 

feromonových lapáků.   

 

Vzhledem k situaci a k množství vytěženého dřeva bude možno nabídnout prodej za stejných 

podmínek zájemcům, nehledě na místo trvalého bydliště. 

 

ad 6/ Seznámení s rozpočtovým opatřením 6/2019 

 

Starosta seznámil ZO s podobou rozpočtového opatření 6/2019. 

 

ad 7/ Diskuze 

 

7.1/ starosta seznámil ZO o jednání s p. Novákem – majitelem Škvořetického zámku a 

přilehlých pozemků. Pan Novák se vyjádřil, že zámek a pozemky prodávat nechce a chce 

provést rekonstrukci dvou  bytových jednotek v areálu zámku. Co se týče budov v bývalém 

areálu JZD – vlastní dvě – p. Novák je otevřen diskuzi o využití pozemků a budov (konkrétně 

prostřední stodoly) např. ke zbudování sběrného dvora. Existuje více majitelů danné 

nemovitosti a v případě jednání  bude potřeba jednat se všemi. 

 

7.2/ žádost pí Vošahlíkové o připojení stavební parcely k obecní komunikaci a o 

finanční spoluúčast obce na stavebním připojení (můstek).  

 

Návrh usnesení: ZO souhlasí s připojením stavební parcely k obecní komunikaci, 

nicméně finančně se na tomto připojení nebude podílet. 

 

Hlasování: Pro: 7, proti:0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 43/2019 bylo schváleno 

  

 

7.3/  žádost obyvatel „šestibytovky č.p. 95“ o financování připojení na kanalizaci.  

Návrh usnesení: ZO nesouhlasí s obecním financováním připojení „šestibytovky“ na 

kanalizaci, což by bylo v rozporu s projektem vybudování obecní kanalizace (připojky budou 

vybudovány na hranice pozemků).  

 



7.4/ Plán rozvoje sportu – Svaz obcí Blatenska 

 

Starosta seznámil ZO s plánem rozvoje sportu  připravovaným Svazkem obcí 

Blatenska. Do tohoto plánu  budou zaneseny následující sportoviště. Asfaltový a antukový 

kurt, koupaliště venkovní, místnost na provozování stolního tenisu a v Pacelicích sportoviště 

pro spolek dobrovolných hasičů.  

 

 

 

Zapsal:   Vojtěch Rosina 

Ověřil:  Kačka Schaffarzová, Petr Šavrda 

Starosta:  Chlanda Jaroslav 


